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Interpellation till regionfullmäktige gällande 
upphandlingen av IVF verksamhet 

 
Livio Umeå har bedrivit sin fertilitetsverksamhet vid Norrlands universitetssjukhus i 
samarbete med de fyra norrlandsregionerna sedan 2002. Samarbetet sker genom ett 
upphandlat avtal som ger Livio rätt att hyra lokalerna samt på uppdrag utföra offentligt 
finansierade fertilitetsbehandlingar. Deras nuvarande avtal upphör att gälla den 31 
december 2022. 
 
Vid Hälso-och sjukvårdsnämnden i maj 2022 lyftes förslaget om att regionen skulle ta över 
verksamheten i egen regi. Kristdemokraterna har satt sig in i verksamheten och många är 
mycket nöjda med den vård Livio erbjuder. En enig nämnd beslutade att snabbt skrota 
förslaget om att driva det i egen regi och att en ny upphandling skulle genomföras innan 
årsskiftet istället, men tiden börjar bli knapp och inga framsteg har skett. 
 
Det finns ingen information om vad som händer nästa år om vi inte hinner få till ett nytt avtal 
i tid. Det saknas en analys och tankar kring vad som han̈der med de som redan har 
pab̊or̈jat en behandling som inte kommer att vara avslutad innan ar̊sskiftet. Samt hur 
regionen planerar på att hantera de patienter som behov̈er fa ̊spara kon̈sceller infor̈ i for̈sta 
hand cancerbehandling som kan gor̈a dem sterila. For̈ just dessa patienter ar̈ ofta tiden 
kritisk och de kan ocksa ̊vara for̈ sjuka for̈ att kunna flyttas söderut. En ny upphandling 
måste komma på plats om Västerbotten ska kunna erbjuda en god och nära vård, till alla. 
 
 
Utifrån ovanstående ställer vi följande frågor till hälso- och sjukvårdsnämndens 
ordförande Anna-Lena Danielsson (S): 

- Hur ska verksamheten fortsätta för de patienter som redan påbörjat behandling? 
- Är du nöjd med verkställigheten att det har tagit ett halvår efter beslut i HSN innan 

upphandlingen kommer ut? 
- Vad händer med verksamheten efter årsskiftet då inga avtal finns? 
- Hur ser scenariot ut ifall överklagningar sker? 
- Hur ser tidsplanen ut innan upphandlingen är slutförd och verksamheten är igång?  
- Är du villig att skynda på processen? 
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